
Kære dansere, 
 
Jeg har i flere år drømt om at flytte til Ærø, og da der bød sig en chance, tog jeg imod den. Min 
kommende arbejdsplads ligger i Marstal, og jeg håber, jeg finder en passende bolig i nærheden. Jeg har 
altid boet i Aalborg, og jeg glæder mig rigtig meget til at prøve noget helt andet. 
 
Dette er den ene grund til, at jeg stopper som instruktør i Western Line. Den anden vægtige grund er, at 
mine fødder og knæ ikke mere kan holde til instruktørjobbet, idet der ligger meget træning til grund for 
at kunne stå på scenen og undervise to aftener om ugen, og selv om det smerter mig, bliver jeg nødt til 
at geare ned, inden det går helt galt.  
 
I skal vide, at jeg altid har været meget glad for at undervise jer i linedance. Det har været en fornøjelse 
hver eneste mandag og tirsdag at danse sammen med jer. Her har jeg kunnet følge med i, hvor dygtige I 
er blevet til at danse, og jeg er så stolt af jer. Jeg vil komme til at savne jer alle sammen for jeres smil 
og gode humør.  
 
Kirsten overtager rollen som instruktør i Western Line i stedet for mig – tag godt imod hende, hun gør sig 
stor umage for at blive en god instruktør. Hvor der er vilje, er der også en vej. Jeg er ikke i tvivl om, at 
det nok skal gå.  
 
Tak også til de dansere, der gennem DGI har været på instruktørkursus hos mig, det har været en ligeså 
stor fornøjelse. God vind fremover til jer dygtige instruktører.  
 
Kærlig hilsen 
Benthe 
 
 
 


